
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce konaného dne 

9. 7. 2014 v kanceláři Obecního úřadu od 18.00 hodin. 
 

Přítomni: 7 členů zastupitelstva 

 

Zapisovatelka: Krupičková Květoslava 

 

Program: 

 

1) Zahájení 

2) Změna rozpočtu č. 1 a 2 

3) Volby do zastupitelstva obce 

4) Směrnice o veřejných zakázkách malého rozsahu 

5) Výběr dodavatele na opravu komunikace 

6) Různé 

7) Diskuse a závěr 

 

1) Zahájení 

Pan starosta  Josef Havránek přivítal přítomné, přečetl program jednání, navrhl zapisovatelkou 

Květoslavu Krupičkovou a ověřovateli pana Ottu Malého a Jiřího Kubelu a vyzval zapisovatele k 

hlasování o schválení. 

 

Výsledek hlasování: Pro – 7 čl.zastup.                Proti – 0 čl.zastup.                Zdržel se – 0 čl.zastup. 

 

2) Změna rozpočtu č. 1 a 2 

Paní Krupičková – účetní Obecního úřadu předložila rozpočtové opatření č.1/2014 a č.2/2014 ke 

schválení a seznámila zastupitelstvo s položkami, kterých se změny týkají. Dále přítomní seznámila 

s hospodařením obce za období leden – květen 2014. Na účtu u České spořitelny je zůstatek k 

30.6.2014 – 948.307,72 , na účtu u České národní banky k 30.6.2014 je zůstatek 1.261.296,99. 

Nebyly vzneseny žádné připomínky ani výhrady. 

 

Usnesení č.11/2014 – Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtové  opatření č.1/2014 a č.2/2014, jak je 

   uvedeno v příloze  v  plném znění.  Bere  na vědomí hospodaření obce za 

   měsíc leden - květen 2014. Nebyly vzneseny žádné připomínky ani výhrady. 

 

Výsledek hlasování: Pro – 7 čl.zastup.              Proti – 0 čl.zastup.                 Zdržel se – 0 čl.zastup. 

 

3) Volby do zastupitelstva obce 

Zastupitelstvo obce rozhodlo, že nové zastupitelstvo, které bude zvoleno v obecních volbách dne 

10. - 11. října 2014 bude opět 7 členné. 

 

Usnesení č. 12/2014 – Zastupitelstvo  obce  rozhodlo  o 7  členném  zastupitelstvu,  které  vzejde  z 

                                    z obecních voleb konaných dne 10. - 11.října 2014. 

 

Výsledek hlasování: Pro – 7 čl.zastup.               Proti – 0 čl.zastup.                  Zdržel se- 0 čl.zastup. 

 

4) Směrnice o veřejných zakázkách malého rozsahu 

Pan starosta přečetl přítomným směrnici o veřejných zakázkách malého rozsahu. Tato směrnice byla  

vyvěšena na úřední a elektronické desce 23.6.2014 a sejmuta 9.7.2014. K této směrnici nebyly 

vzneseny žádné připomínky ani výhrady. 

 

Usnesení č.13/2014  –  Zastupitelstvo  obce  schválilo  „Směrnici  o  veřejných  zakázkách  malého 

                                      rozsahu“ s účinností od 01.07.2014. 

 

Výsledek hlasování: Pro – 7 čl.zastup.             Proti – 0 čl.zastup.                 Zdržel se – 0 čl.zastup. 



 

5) Výběr dodavatele na opravu komunikací 

Na opravu komunikací zaslaly nabídku čtyři firmy REACOM s.r.o, „Oprava komunikací 

Zoubek“(Michaela Dömová), ATRIUM –STAVBY s.r.o. a SIVOKA M. HNÍZDO. 

 

Firma  Komunikace k družstvu(bez DPH)  komunikace Sauny Dyntar(bez DPH) 

 

Zoubek   180.000,-     120.000,- 

Reacom   291.000,-     153.000,- 

Sivoka    312.480,-     165.260,- 

Atrium    336.180,-     175.890,- 

 

 

Zastupitelstvo obce vybralo firmu REACOM s.r.o. Firma „Oprava komunikací Zoubek (Michaela 

Dömová) nebyla vybrána z důvodů nevyhovující technologie. Po dohodě se zástupcem firmy bylo 

zjištěno, že navrhovaná oprava formou celoplošného asfaltového nástřiku MK tryskovou metodou, 

by nevyhovovalo podmínkám zadání zakázky. Povrch by nemusel vydržet plánované zatížení 

vozovky, hrozilo by jeho popraskání.  

 

Usnesení č.14/2014 –  Zastupitelstvo obce schválilo firmu REACOM s.r.o na opravu  

    komunikace „K dužstvu“ a opravu komunikace „ Dyntar“. 

 

Výsledek hlasování: Pro – 7 čl.zastup.            Proti – 0 čl.zastup.                    Zdržel se – 0 čl.zastup. 

 

6) Různé 

Pan starosta navrhl koupit ozvučovací sestavu „Yamaha Stagepas 600i“ s příslušenstvím. Cena by 

měla být dle nabídek cca 32.000,- bez DPH 

 

Usnesení č.15/2014 – Zastupitelstvo  obce schválilo koupi  ozvučovací  sestavy „Yamaha Stagepas 

                                    600i“ s příslušenstvím . 

 

Výsledek hlasování: Pro – 7 čl.zastup.            Proti – 0 čl.zastup.                  Zdržel se – 0 čl. Zastup. 

 

7) Diskuse a závěr 

 

Zastupitelstvo rozhodlo, že posvícenská zábava se bude konat 13. 9. 2014. 
 

Do diskuse se již nikdo nepřihlásil a pan starosta poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil 

v 19.30 hodin. 

 

 

Zapsala: Krupičková Květoslava  ….............................. 
 

Starosta: Josef Havránek               ….............................. 

 

Ověřil:    Kubela Jiří                      ….............................. 

 

               Malý Otto                       …............................... 

 

Ve Vitiněvsi dne: l8.07.2014 


